
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

 

MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Møterom Blåheia, Indre Fosen rådhus  

Møtedato: Tirsdag 27. august 2024 

Tid: kl. 18:00 – 21:00 

 

• Ord for dagen: Gunn Heidi og Steinar 

• Mat: Gunn Heidi og Irene 

 

Disse møtte:  

Helena Sørensen, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Jens Ola Nyheim, Finn Yngvar Benestad, Beate 

Rønning Vågen, Katharina Moe Dahle, Frode Askjem, Ingunn Fossbakk, Gunn Heidi Husby Lian, 

Irene Dypvik og Ingunn Aarseth Høivik 

Forfall: Vigdis Schei. Ingunn Fossbakk møtte i hennes sted. 

Inviterte gjester: Steinar Leirvik og Anne Hovstein Furunes. Inger Falch Løwø var invitert, men 

ble forhindret. 

 

Vi startet møtet med: 
• Ord for dagen, om søndagsskolen og andakten «Flanellograf» fra andaktsboka til Steinar  

• Referatet fra møtet 3. juni ble godkjent. 

• Innkalling og saksliste ble godkjent med en ekstra informasjonssak (sak 4). Et ønske fra 

Lena og Irene om å ta inn en eventueltsak om kirkegårdene, ble ikke hensyntatt. Den 

saken hører hjemme i fellesrådet. Jens Ola er tydelig på at saker som skal behandles i 

menighetsrådet, sendes inn i god tid før møtet – helst før AU har sitt forberedende møte – 

slik at de kan bli forberedt skikkelig.  

 

Følgende ordinære saker var til behandling: 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

19/24 Evaluering av Kirketeltet under Rissamartnan 2024  

20/24 Retningslinjer for tildeling av leirstøtte Forslag til retningslinjer  

21/24 Helhetsplan for Rissa felles menighetsråd 2024-2027 Forslag til helhetsplan 
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

1. Menighetsrådets sommerfest 

Vi tok en kort oppsummering av sommerfesten i Sørfjorden Marina torsdag 22. august.  

 

Stikkord fra oppsummeringen:  

Kjempeartig og bra. Trivelig. Veldig god mat. Fantastisk quiz. Jens Ola foreslo at noen 

andre overtar som kokk neste år. Dette ble nedstemt. 

  

Konklusjon: Menighetsrådet mener sommerfesten er en tradisjon som bør videreføres.  

 

2. NMS-fest på Fissa misjonshus søndag 6. oktober  

Menighetsrådet har stilt seg positive til å bli med på NMS-festen for Fosen på Fissa 
misjonshus søndag 6. oktober. Festen er på ettermiddagen, men tidspunktet er ikke 
endelig fastsatt. Det betyr at menighetsrådet kan komme med innspill til dette, om vi 
ønsker det.  
Tema for festen er «Menighetens misjonsprosjekt». Anette Jensen (misjonskontakt for 
Fosen) og Ingeborg Meslo Ulvin (regionleder for NMS Trøndelag) vil holde innlegg. Jørund 
Grønning vil lede festen og holde en sangandakt.  
NMS-foreningen i Rissa setter pris på om noen fra menighetsrådet kan gi praktisk bistand 
med å ordne lokalet på forhånd, og rydde sammen stoler og bord etter festen. På slike 
NMS-fester pleier alle å ta med seg litt mat til serveringen. Det får vi også lov til å bidra 
med. 
Anne Hovstein Furunes inviteres til å være med på drøftingen av denne saken.  
 
Innhold i drøftingen:  
Menighetsrådet kan stå som medarrangør sammen med den lokale NMS-foreningen i 
Rissa. NMS regionalt bidrar med misjonsstoff om Madagaskar.  
Anne sender inn en notis til menighetsbladet om festen. Hvis noen i MR stiller med flere 
personer enn seg selv, kan de ta med et matfat, salt eller søtt. For øvrig stiller NMS-
foreningene i Fosen med mat.  
 
Konklusjon: 
Klokka 16 er OK tidspunkt.  
Sette fram stoler og ordne lokalet kl. 15: Finn Yngvar, Frode og Ingunn og Beate stiller.   
Musikk: Frode og Ingunn er positive, kanskje de får med seg flere.  
 
 

3. Misjon i hagen 2025 

I siste møte før sommerferien fattet Rissa felles menighetsråd slikt vedtak i sak 18/24: 

 

1. Rissa felles menighetsråd har gjennomgått erfaringene med forprosjektet «Misjon i 

hagen» og viser til rådets behandling av denne saken, gjengitt nedenfor.  

2. Menighetsrådet er positivt innstilt til å være med på en ny runde med denne typen 

arrangement i samarbeid med NMS.  

3. Menighetsrådet oppnevner sine medlemmer til den nye arbeidsgruppa i løpet av 

høsten 2024.  

4. Det kan vurderes en annen lokalitet for arrangementet, gjerne på et litt mer 

offentlig sted. Menighetsrådet tenker at et sted som Stadsbygd prestegård og 

prestegårdshagen vil være godt egnet.  
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5. Det bør vurderes om arrangementet skal få et annet navn.  

6. Det kan være en god ide å selge lodd på forhånd. Loddsalget brukes til å skape 

blest om arrangementet, samtidig som det vil skaffe større inntekter til 

menighetens misjonsprosjekt. 

 

Vi har nå fått arrangementet «Misjon i hagen» litt på avstand, og erfaringene har satt 

seg. Gjennom vedtaket i juni har menighetsrådet gitt signaler om at vi også ønsker å 

delta i dette prosjektet i 2025. AU ønsker at vi på dette møtet drøfter hvor tungt 

menighetsrådet skal gå inn i arbeidsgruppa for neste års arrangement, og hvem som kan 

tenke seg å bli med. På neste møte oppnevner vi menighetsrådets medlemmer til 

arbeidsgruppa i en egen sak.  

 

Innhold i drøftingen: 

Jens Ola var redd for at han la for mye oppgaver over på andre. Det opplevdes ikke slik, 

det var mer en opplevelse av at begeistringen smittet. Staværingene er gode til å støtte 

opp om arrangementer i lokalmiljøet. Derfor kan prestegården være et fint sted. Det bør 

være med minst to fra Stadsbygda i komiteen. Saltmat bør vurderes tatt inn i menyen. 

Kutte ned med en time, slik at arrangementet blir tre timer. Det kan godt være noen flere 

programposter. Mer musikk! Unngå konflikt med Bama-cup eller andre store barne- og 

ungdomsarrangement! 

 

Konklusjon: Menighetsrådet er fortsatt positive til å bli med videre.  

 

4. TV-aksjonen 2024 

Rissa frivilligsentral ber oss om å ta TV-aksjonen som en informasjonssak i dette møtet. 
Aksjonen gjennomføres 20. oktober i år, og de trenger hjelp til å skaffe nok bøssebærere. 

TV-aksjonen 2024 går til Barnekreftforeningen og arbeidet med å etablere familiehus ved 
universitetssykehusene i Tromsø, Trondheim, Bergen og Oslo. Her kan barn med alvorlig 
sykdom og familien deres bo sammen mens barnet er under behandling. Les mer om TV-
aksjonen her: 
 
https://www.barnekreftforeningen.no/tv-aksjonen-
2024?gad_source=1&gclid=CjwKCAjwoJa2BhBPEiwA0l0ImL0sZSY6taO6xEJcmDnutd7uOy
F3WrXK4a40UTiTQT9hkekqSqZ67RoC-6EQAvD_BwE 
 
Konklusjon:  

• Vi sjekker med kirkekontoret om det er mulig å flytte gudstjenesten i Fines kirke 
fram til kl. 14, for å unngå kollisjon med innsamlingsaksjonen.  

• AU sender ut påminning om å melde seg som bøssebærer under TV-aksjonen når 
vi kaller inn til menighetsrådets møte 16. oktober.  

• Etter samtale med kirkevergen i etterkant av møtet, trekker vi forslaget om å flytte 
gudstjenesten i Fines. Det blir for hektisk for de ansatte å ha en gudstjeneste i 
Rissa kirke kl. 11 og en ny i Fines kl. 14. Det er mye som skal ordnes både før og 
etter gudstjenestene. 

 
5. Kort om hva som har skjedd i kirkeutvalgene siden sist 

a. Rissa og Rein v/Finn Yngvar 

Møte i kirkeutvalget 26. august. Planlegging av kulturkvelden om DÅP: Utstilling av 

dåpskjoler, foredrag om dåpskjolens og dåpsluas historie, allsang med 

https://www.barnekreftforeningen.no/tv-aksjonen-2024?gad_source=1&gclid=CjwKCAjwoJa2BhBPEiwA0l0ImL0sZSY6taO6xEJcmDnutd7uOyF3WrXK4a40UTiTQT9hkekqSqZ67RoC-6EQAvD_BwE
https://www.barnekreftforeningen.no/tv-aksjonen-2024?gad_source=1&gclid=CjwKCAjwoJa2BhBPEiwA0l0ImL0sZSY6taO6xEJcmDnutd7uOyF3WrXK4a40UTiTQT9hkekqSqZ67RoC-6EQAvD_BwE
https://www.barnekreftforeningen.no/tv-aksjonen-2024?gad_source=1&gclid=CjwKCAjwoJa2BhBPEiwA0l0ImL0sZSY6taO6xEJcmDnutd7uOyF3WrXK4a40UTiTQT9hkekqSqZ67RoC-6EQAvD_BwE
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dåpssalmer, innlegg om dåpens betydning for troen og livet, korsang. 

Kulturkvelden avsluttes med en kirkekaffe med dåpskaker. Alle inntekter fra 

kulturkvelden skal gå til nytt kjøkken i Rissa kirke.  

 

b. Stadsbygd v/Frode  

Rolig siden forrige MR. Fire gudstjenester, inkl. friluftsgudstjeneste i amfiet og 50-

årsjubilantjubileum. Planer framover: Konfirmantvandring 8. september, Vigdis sin 

70-årsdag feires med konsert i kirka 15. september, sang- og musikkaften 17. 

oktober, taco-kveld 24. oktober, kirketorsdag med kveldsmat 21. november.  

 

c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

Åpen kirke i sommer, fire torsdager. Bra besøk, mellom 20 og 30 personer innom. 

Sommergudstjenesten flyttet til kveldsmat med stasjonsgudstjeneste 12. 

september. Skal ha gudstjeneste 1. september med konfirmantjubileum.  

 

d. Frengen v/Irene 

Salmekveld 4. juni. Veldig flott arrangement. Vandregudstjeneste på Refsnes 18. 

august, 30 frammøtte. Kraftig vind. Fin musikk. Gudstjeneste 29. september. Nytt 

møte i kirkeutvalget 11. september.  

 

e. Hasselvika v/Lena 

Hasselvika-dagen med stand for å få inn penger til kirkeveggen. 

Gjettekonkurranser: antall gule non-stop i et glass og vekten på ei levende høne. 

Gavekort fra Stbank som gevinst. Mye folk innom standen, blant annet fra 

fellesrådet i Trondheim. Friluftsgudstjeneste i Hybo gapahuk 7. juli kl. 14. Fint sted 

og fin gudstjeneste. Regnvær. Men det kom mye folk (30), blant annet åtte av ti 

konfirmanter fra Hasselvika. Vil gjerne gjenta dette. Konfirmantjubileum, barnedåp 

og friluftskonfirmanter på gudstjenesten 25. august. Barnelaget begynner 2. 

september. Får fortsatt bruke skolen.  

 

f. Fines v/Beate  

Friluftsgudstjeneste i småthavna i Verrabotn 30. juni kl. 12. Veldig fint sted og god 

gudstjeneste. Trekkspiller som organist. Da ble det kunngjort at det blir 

gudstjeneste i samfunnshuset 17. mai i 2025. Thomas Brøndbo kommer og holder 

konsert 18. oktober. Idrettslaget står for arrangementet, og betaler leien av kirka. 

Søndagsskolen kommer i gang nå.  

 

6. Orientering fra prestetjenesten, inkl. prosten 

Konfirmantarbeidet er i gang. Fjellturkonfirmantene var en artig gjeng! Ingunn har hatt 

sine første undervisningsøkter. Positivt overrasket. Thala starter også snart med sine 

konfirmanter.  

Cato jobber redusert. Så Steinar skal ha konfirmantene i Leksvika (26 stykker). Han 

hadde vielse på lørdag og skal ha gravferd til uka. Steinar uttrykker at det er fint å være 

på menighetsrådsmøtet. Han opplever at det er mye positivitet og engasjement.   
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ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

19/24 Evaluering av Kirketeltet under Rissamartnan 2024  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Menighetsrådet synes det er meningsfullt å stille med Kirketeltet på Rissamartnan. Det 

bør fortsatt være en del av menighetsrådets årshjul. 

2. Kirketeltet bør ha bedre tilgang på elektrisk strøm neste år.  

3. Det bør i god tid før neste martna lages en plan som viser hvilket utstyr som trengs til 

martnan og hvor alt materiell skal lagres.  

 

Saksopplysninger 

15 medlemmer av Rissa felles menighetsråd og kirkeutvalgene, pluss diakon, trosopplærer og 

sokneprest deltok med forberedelser og/eller praktisk gjennomføring av kirkas stand (Kirketeltet) 

på årets Rissamartna. I tillegg deltok en person fra den lokale NMS-foreningen som mannskap i 

kirketeltet.  

 

Rigging av kirketeltet ble ordnet fredag ettermiddag fra kl. 17:30. Nedriggingen var ferdig kl. 

16:45 på lørdag. Tre fra Rissa sokn og diakonen sto for rigging og nedrigging.  

 

Det var utarbeidet informasjonsplakater om menighetens misjonsprosjekt, leirstøtteordningen, 

temadagen om dåp i Rissa kirke i oktober, vandregudstjenesten på Selnes 18. august og 

givertjenesten. Det lå framme brosjyrer om aktivitetene i Ramsvik kirke, Stadsbygd kirke og Rissa 

sokn høsten 2024, og brosjyrer om givertjenesten, sorgarbeid, misjonsarbeid på Madagaskar 

mm. Barn fikk anledning til å lage flyteblomster i vann. Det ble servert nystekte vafler med 

hjemmelaget syltetøy og rømme, kaffe, te og hjemmelaget saft hele dagen. Alt var gratis, men 

det var anledning til å gi en gave på Vipps til Rissa-menighetene.  

 

Alle som sto på stand, hadde med seg ca. 1 ½ liter vaffelrøre. Strøm til vaffeljernet ble tatt fra 

en utekontakt ved barneverntjenesten. For å forhindre at sikringen gikk, fikk vi kun anledning til 

å steke med ett dobbelt vaffeljern. Kaffe ble kokt på kirkekontoret. Alt informasjonsmateriell ble 

hentet fra kirkekontoret lørdag morgen. Vi måtte bruke nøkkelkort med kode på tre dører for å 

komme inn på kirkekontoret, og nøkkelkort på én dør for å komme ut igjen.  

 

Forslag til vedtak 

Saken legges fram uten forslag til vedtak. 

 

Menighetsrådets behandling  

Arrangementet gikk veldig greit, men det er noen forbedringspunkter:  

• Det kunne gjerne vært mere strøm. Det ble ganske hektisk å steke vafler med kun et 

dobbelt vaffeljern når det var stor pågang (mest mellom kl. 11 og 14). Med mer strøm 

kan det også kokes kaffe og tevann ute i teltet.  

• Det er svært krevende med alle dørene på rådhuset som krever nøkkelkort med kode. 

Neste år må alt materiell til standen stå nede i resepsjonen dagen før, så vi slipper å 

måtte gjennom tre låste dører som smekker igjen hver gang man skal opp til 
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kirkekontoret. Man må til og med ha nøkkelkort for å komme ut i helgene. Eventuelt må 

flere utstyres med nøkkelkort.  

• Utstyret på martnan bør plasseres på ett eller flere tilgjengelige steder. Vi må ha oversikt 

over hvor ting er i god tid. Skal vi se på dette i en egen sak? 

 

Mange var innom kirketeltet, både unge og gamle, medlemmer i kirka og folk fra andre 

trossamfunn eller religioner. Mange satt lenge. Det var lite annet som skjedde under martnan, 

med færre boder enn vanlig, derfor var kirketeltet et kjærkomment tilbud. Flyteblomster var 

populært. Lurt å klippe over vaflene før vi serverer dem, ellers tar folk ei hel plate. Lurt å ha med 

ei bøtte til å ha vaffelrøra i. Neste år kan vi ha ny runde med drop-in vielse. Viktig å få ut 

informasjon til folk flest om at det skjer mye mer enn bare gudstjenester på søndag formiddag.  

 

Forslag til vedtak, framkommet i møtet, ble enstemmig vedtatt.  

 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

20/24 Retningslinjer for tildeling av leirstøtte Forslag til retningslinjer  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Forslag til retningslinjer for tildeling av leirstøtte vedtas slik det er framlagt.  

2. Menighetsrådets utvalg for tildeling av leirstøtte består i denne valgperioden av Beate 

Rønning Vågen, Finn Yngvar Benestad og en person oppnevnt av kirkekontoret. Helena 

Sørensen er utvalgets varamedlem. Leder for utvalget skal være fra menighetsrådet.  

3. Utvalget har fullmakt til å tildele leirstøtte i tråd med de vedtatte retningslinjene. I helt 

spesielle tilfeller kan det gis mer enn 50 prosent leirstøtte.  

4. Leirstøtteordningen skal ikke brukes til å finansiere konfirmantarbeid eller menighetens 

egne arrangementer.  

5. Menighetsrådet orienteres i etterkant om de leirstøttevedtak utvalget har fattet. 

 

Saksopplysninger 

I siste møte før sommerferien ga menighetsrådet Finn Yngvar, Vigdis og Ingunn i oppdrag å 

utarbeide retningslinjer for tildeling av leirstøtte til barn, unge og familier, som ønsker å delta på 

kristne leirer. De ble bedt om å legge fram sitt forslag i et av høstens første menighetsrådsmøter. 

 

Et forslag til retningslinjer er nå overlevert fra komiteen. AU ber menighetsrådet om å ta stilling 

til forslaget. Menighetsrådet skal også oppnevne et utvalg på tre personer som får fullmakt til å 

behandle søknadene og fatte vedtak om leirstøtte.  

 

Forslag til vedtak 
1. Forslag til retningslinjer for tildeling av leirstøtte vedtas slik det er framlagt.  

2. Menighetsrådets utvalg for tildeling av leirstøtte består av (navn/funksjon settes inn her).  

3. Utvalget har fullmakt til å tildele leirstøtte i tråd med de vedtatte retningslinjene.  

4. Menighetsrådet orienteres i etterkant om de leirstøttevedtak utvalget har fattet. 

 
Menighetsrådets behandling  

Jens Ola foreslo at leirstøtteordningen ikke skal brukes til å finansiere konfirmantarbeidet eller 

våre egne arrangementer.  
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Det ble også lagt fram forslag fra flere om at utvalget i spesielle tilfeller kan gi mer enn 50 

prosent støtte, ev. i samarbeid med andre instanser.  

 

Det ble i fellesskap enighet om at utvalget for tildeling av leirstøtte består av: En fra 

kirkekontoret (f.eks. menighetspedagog eller sokneprest), Beate og Finn Yngvar. Vara: Helena. 

Leder for gruppa skal komme fra menighetsrådet, siden det er menighetsrådet som har tatt på 

seg oppgaven med å forvalte midlene gitt av årsmøtet i Sunde misjonshus.  

 

Forslag til vedtak med de ovenfor nevnte tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

21/24 Helhetsplan for Rissa felles menighetsråd 2024-2027 Forslag til helhetsplan 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Forslag til helhetsplan for valgperioden 2024-2027 skal drøftes med de ansatte i Rissa-

soknene før den vedtas.  

2. Menighetsrådets leder sender en skriftlig anmodning til kirkevergen der han ber om at AU 

snarest mulig, og i god tid før 16. oktober, inviteres til et stabsmøte, der helhetsplanen er 

tema. Menighetsrådet ønsker at alle de ansatte i Rissa-soknene deltar på dette møtet.  

3. Menighetsrådet tar helhetsplanen opp til videre behandling i sitt møte 16. oktober 2024.  

 

Saksopplysninger 

Forrige valgperiode utviklet menighetsrådet en helhetsplan, som viste de oppgavene et 

menighetsråd har, hvilke oppgaver de ville prioritere å arbeide med i valgperioden, og hvordan 

oppgavene skulle fordeles mellom de ulike aktørene. For å få en rasjonell måte å arbeide på, 

valgte menighetsrådet i forrige periode å oppnevne ulike utvalg. Det viste seg at utvalgene ikke 

arbeidet like effektivt. Det kan være ulike grunner til det. AU ønsker derfor å fortsette dialogen 

med de ansatte om hvilken struktur vi skal velge.  

 

Vedlagte forslag til en helhetsplan for inneværende valgperiode bygger på den forrige planen, 

men er noe forenklet. Vi har først og fremst konsentrert oss om de oppgavene der 

menighetsrådet har et klart ansvar etter kirkeordningen, eller oppgaver som det sittende 

menighetsrådet har uttrykt ønske om å jobbe med. Forslaget er et førsteutkast, som vi må 

bearbeide sammen før det kan vedtas endelig. Målet med gjennomgangen i dette møtet, er å få 

et utkast som vi kan ta med oss inn i møte med de ansatte i Rissa-soknene. Etter drøfting med 

dem, vil vi ta helhetsplanen tilbake til menighetsrådet, som til slutt vil vedta planen som 

menighetsrådets strategiske plan. Dette vil være et viktig styringsdokument for menighetsrådet. 

Planen skal være dynamisk, og den vil bli rullert hvert år. Så om det dukker opp ting underveis 

som vi ønsker å ta inn i planen, er det helt uproblematisk å gjøre det på et senere tidspunkt.  

 

Forslag til vedtak 

Saken legges fram uten forslag til vedtak. 
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Menighetsrådets behandling  

Menighetsrådet gikk raskt gjennom utvalgsstrukturen og hovedinnholdet i helhetsplanen. Det ble 

lagt mest vekt på punkt 1 Gudstjenester og punkt 4 Konfirmantarbeid. Menighetsrådet synes 

helhetsplanen er et godt utgangspunkt for drøfting med kirkestaben om utvalgsstruktur og 

prioritering av oppgaver.  

Menighetsrådets leder sender en e-post til kirkevergen, der han ber om at AU blir invitert til et 

møte med staben for Rissa-menighetene så fort som mulig, og i god tid før menighetsrådets 

møte 16. oktober.  

 

Dette ble enstemmig vedtatt. 

 


